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ZAPISNIK 
 1. redne seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Goloba Prevalje  

v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v torek, 26. septembra 2023 ob 18. uri v jedilnici šole. 
 

 
Prisotni člani Sveta staršev OŠ Prevalje: Tjaša Slatinšek, Lea Kos Kaiser, Nina Meh, Anja 
Osojnik Stopar, Barbara Žvirc, Ingrid Meh, Simon Pšeničnik, Tamara Ferlež, Polona Lodrant, 
Larisa Boštjan, Mateja Voler, Milena Potočnik, Vesna Verdnik, Marjeta Špiler, Martina Sušec 
Valentar, Ana Sirk Prislan, Sonja Koroš, Ivan Backović, Eva Golob, Simona Grenko, Anika Popič, 
Senad Karić, Erika Fužir, Marija Šušel, Damir Dugonjić, Lucija Kumprej, Žiga Petek, Barbara 
Gostenčnik, Urška Poberžnik, Tina Ploder 
Opravičeno odsotni člani Sveta staršev OŠ Prevalje: Andreja Marin, Katja Stopar, Maja Čas 
Ostali prisotni:  dr. Andreja Tinta, ravnateljica OŠ Franja Goloba Prevalje, pomočnica 
ravnateljice Milanka Janežič in pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik.  
 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev dnevnega reda 
3. Izvolitev predsednika Sveta staršev, namestnika in zapisnikarja 
4. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje 
5. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23 
6. Pregled in potrditev LDN šole za šolsko leto 2023/24 
7. Predlogi in pobude 
8. Razno 

 
 

Ad1 
 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta, je pozdravila vse prisotne in se zahvalila za številčno 
udeležbo članov Sveta staršev OŠ Prevalje ter poprosila predstavnike posameznih razredov, 
da se predstavijo. Predstavili sta se tudi pomočnici ravnateljice Milanka Janežič in Mateja 
Pečnik. Ugotovila je, da je Svet staršev sklepčen. 
 
Sklep 1:  Svet staršev OŠ Prevalje je sklepčen. 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika in je priložena originalu zapisnika. 
 

Ad2 
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 Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta, je prisotnim predstavila dnevni red 1. seje Sveta staršev v 

šolskem letu 2023/2024 in pozvala h glasovanju. 
 
Sklep 2: Svet staršev je soglasno potrdil predlagani dnevni red 1. redne seje. 
 

Ad3 
 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta je Svet staršev pozvala h glasovanju za predsednika/co 
Sveta staršev, namestnika/co predsednika/ce Sveta staršev in zapisnikarja/ko. Svet staršev je 
za predsednika Sveta staršev predlagal Ivana Backovića, za njegovo namestnico Barbaro Žvirc, 
za zapisničarko pa Nino Meh Savić. Nina Meh Savić je pristojnim predlagala, da se za potrebe 
natančnega zapisnika seje sveta staršev snemajo z zvočnim posnetkom. Prisotni so se s 
snemanjem strinjali. Avdio posnetki sej se po potrditvi zapisnika izbrišejo. Posnetek se varuje 
v skladu z določili Splošne uredbe o varstvu osebnih podatkov in ZVOP-2.  
 
Sklep 3: Za predsednika Sveta staršev je bil za šolsko leto 2023/24 soglasno potrjen Ivan 
Backović, za namestnico Barbara Žvirc, za zapisničarko pa Nina Meh Savić. 
 
Sklep 4: Seje sveta staršev OŠ Prevalje v šolskem letu 2023/2024 se za namene priprave 
zapisnika snemajo.  
 

Ad4 
 

Vodenje seje je prevzel predsednik Sveta staršev, Ivan Backović, ki je prisotne pozval h 
glasovanju za potrditev zapisnika 4. korespondenčne seje Sveta staršev, ki je potekala od 28. 
8. 2023 do 31. 8. 2023, z vsebino katerega so člani Sveta staršev soglašali. Pripomb na zapisnik 
ni bilo. 
 
Sklep 5: Člani Sveta staršev so potrdili zapisnik 4. korespondenčne seje Sveta staršev, ki je 
potekala od 28. 8. 2023 do 31. 8. 2023.  
 

Ad5 
 
Predsednik Sveta staršev Ivan Backović je ravnateljico dr. Andrejo Tinta pozval k predstavitvi 
Poročila o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/23.  
 
Dr. Andreja Tinta je pojasnila, da je v šolskem letu 2022/2023 OŠ Franja Goloba Prevalje 
obiskovalo 551 učenk in učencev na centralni šoli in 68 učenk in učencev na podružničnih 
šolah, skupaj torej 619 učenk in učencev. Delo je potekalo v 25-ih oddelkih na matični šoli in 
7-ih oddelkih na podružničnih šolah. Na matični šoli sta se izvajala dva oddelka jutranjega 
varstva v prvem razredu, sprejemali pa so tudi učence 2. in 3. razreda do zapolnitve normativa 
28 učencev v oddelku.  
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 Učenci od 1. do 8. razreda so imeli 191 dni pouka, devetošolci pa 186 dni pouka.  

 
Realizacija obveznega in izbirnega programa je bila znotraj zakonodajnega določila, prav tako 
realizacija dni dejavnosti. Letni delovni načrt je bil v celoti realiziran.  
 
Učni uspeh šole je da dan 31. 8. 2023 dosegel vrednost 97,58 %. 
 
Dr. Andreja Tinta je predstavila rezultate nacionalnega preverjanja znanja (v nadaljevanju NPZ) 
ga. Mateja Pečnik, pomočnica ravnateljice pa je na željo staršev pojasnila še dodatne 
podrobnosti v obliki odstotkov glede uspehov. NPZ je v šolskem letu 2022/2023 potekalo v 
tretjem razredu pri predmetu slovenščina (OŠ Prevalje: 50,70 %, slovensko povprečje 50,61 % 
) in matematika (OŠ Prevalje: 50,32 %, slovensko povprečje 45,64 %) – na OŠ Prevalje so učenci 
dosegli višji rezultat od povprečja v Sloveniji. Rezultat NPZ-ja v 6. razredu je bil, tako, kot že 
nekaj let, slabši od povprečja pri slovenščini (OŠ Prevalje: 36, 82 %, slovensko povprečje 50,33 
%) in matematiki (OŠ Prevalje: 36, 53 %, slovensko povprečje 48,80 %) pri angleščini pa je bil 
malo nad slovenskim povprečjem (OŠ Prevalje: 68,69 %, slovensko povprečje 68,62 %). Imeli 
smo tudi učenca, ki je dosegel 100 %. Rezultat v 9. razredih se je napram preteklim šolskim 
letom pri slovenščini (OŠ Prevalje: 53,03 %, slovensko povprečje 59,85 %) in matematiki (OŠ 
Prevalje: 39,25 %, slovensko povprečje 44,35 %) izboljšal, pri tretjem predmetu – glasbeni 
umetnosti pa je dosegel večji odstotek od slovenskega povprečja (OŠ Prevalje: 68,64 %, 
slovensko povprečje 68,41 %). 
 
Učenci OŠ Prevalje so bili uspešni tudi na tekmovanjih. Dosegli so 58 bronastih, 2 srebrna in 2 
zlata priznanja.  
 
Šola je bila vključena v številne projekte in poskus RaP, ki so ga izvajali že peto leto. Program 
RaP se je kot poskus zaključil, v šolskem letu 2023/2024 RaP nadaljujejo na podlagi 
dopolnjenega 20.a člena Zakona o osnovni šoli, kar pomeni tudi obvezno učenje tujega jezika 
angleščine v 1. razredu, nemščine do 7. do 9. razreda in ponudbo vseh obogatitvenih 
dejavnosti s področja športa in umetnosti.  
 
V šolskem letu 2022/2023 so na OŠ Prevalje izvajali različne dejavnosti. Izvedli so dve letni šoli 
v naravi (v 4. in 5. razredu), dve zimski šoli v naravi in CŠOD v 9. razredu ter naravoslovno šolo 
v 3. razredu.  
 
Potekale so tudi humanitarne akcije (zbiranje starega papirja, računalniške opreme, 
razdeljevanje šolskih potrebščin in zbiranje zvezkov preko Karitasa).  
 
Tudi OŠ Prevalje ima vključene učence iz drugih šolskih okolišev, nekaj iz Raven na Koroškem 
in Mežice. 
 
Učenci OŠ Prevalje so zelo uspešni športniki. V šolskem letu 2022/2023 je status športnika/ce 
A pridobilo 5 učencev, status B pa 40 učencev, torej skupaj 45 učenk in učencev.  
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Sklep 6: Svet staršev se je seznanil s poročilom o realizaciji Letnega delovnega načrta za 
šolsko leto 2022/2023.  
 

 
Ad6 

 
Pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik je predstavila Letni delovni načrt šole (Priloga). 
Pojasnila je, da na matični šoli trenutno deluje 25 oddelkov in 7 oddelkov na podružničnih 
šolah. 4. razred se iz dveh oddelkov zopet vrača na 3. oddelke. V OŠ Prevalje je trenutno 
vpisanih 614 učenk in učencev.  
 
Ga. Mateja Pečnik je poudarila, da bo Letni delovni načrt dostopen na spletni strani šole, 
podrobneje pa je poudarila, da je po Pravilniku o šolskem koledarju dela in šole prost dan še 
3. maj. Zaključek prvega ocenjevanega obdobja je konec januarja, drugega ocenjevalnega 
obdobja pa konec junija, za devetošolce en teden prej (12. junij 2024), 14. junija 2024 z valeto. 
 
NPZ izvajamo za učence 3. (prostovoljno) 6. in 9. razreda (obvezno), potekalo bo v maju 2024. 
Letošnji tretji predmet za devetošolce je likovna umetnost.  
 
Roki za predmetne in popravne izpite so za devetošolce od 17. junija do 1. julija 2024, za 7. in 
8. razrede pa od 26. junija do 9. julija. Roki za predmetne in popravne izpite v jesenskem roku 
bodo od 19. avgusta do 30. avgusta 2024. 
 
Pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik je sporočila tudi, da so v LDNju predstavljeni roki za 
ocenjevanje učencev, ki se izobražujejo na domu in pojasnila, da imamo letos na OŠ Prevalje 
2 učenca, ki se izobražujeta na domu in v mesecu maju opravljata predmetne izpite. 
 
Predmetnik ostaja isti, dostopen je v LDNju, število ur na razredni in predmetni stopnji se ni 
spremenilo.  
 
V šolskem letu 2023/2024 nadaljujemo z izvajanjem razširjenega programa. Tako se lahko 
otroci pred poukom in tudi po njem vključijo v pester nabor dejavnosti, ki jih ponuja šola. 
Nabor dejavnosti določajo trije vsebinski sklopi, in sicer: gibanje in zdravje za dobro 
psihofizično počutje, kultura in tradicija ter vsebine iz življenja in dela osnovne šole. 
 
Pomočnica ravnateljice predstavi še organizacijo dogovorjenega in razširjenega vzgojno-
izobraževalnega programa in poudari, da tretješolci v okviru šole v naravi za en dan odhajajo 
na Kope, četrtošolci v Moravce, šestošolci na Ribnico na Pohorju, sedmošolci pa na 
naravoslovni reden v CŠOD Rak. V okviru kulturnih dejavnosti se bo izvajal Krojačkov dan, 
kulturni dan in intenzivne pevske vaje, kjer se bodo učenci pripravljali na nastop v okviru 60. 
obletnice OŠ Prevalje. Predstavila je še izbirne predmete.  
 



             

           

POLJE 4, 2391 PREVALJE 
T: 0038628234500 
F: 0038628234501 
M: o-fgprevalje.mb@guest.arnes.si 
W: os-fgp.si 
 Plavalni tečaj v bazenu na Ravnah na Koroškem bo potekal za učence 3. razreda centralne šole 

in POŠ, in sicer od 13. 5. 2024 do 17. 5. 2024. 
 
Pomočnica omeni še stroške razširjenega programa, dostopne v LDNju in pojasni, da je nekaj 
stroškov takšnih, kjer so cene okvirne, saj jih ni mogoče natančno določiti (npr. prevoz, v LDNju 
označen z P). V stroškovnik niso vključeni nepredvideni stroški (nenačrtovane predstave, 
koncerti, prevozi, valeta …). 
 
Pomočnica ravnateljice ga. Mateja Pečnik predstavi sodelovanje z lokalno skupnostjo in 
društvi v kraju, ki jih navaja Letni delovni načrt in izpostavi Teden umetnosti, Teden otroka, 
medgeneracijsko druženje s stanovalci Doma starejših na Fari, projekt Varno v prometu, 60 let 
OŠ Franja Goloba Prevalje - 7. 12. 2023 in Festival Bralne značke v maju 2024. 
 
Pomočnica ravnateljice ga. Mateja Pečnik predstavi projekte, ki potekajo na OŠ Prevalje: 
razširjen program – RaP, Vertikalne povezave, Bodi kul, beri ful, Trening za odgovorno 
razmišljanje, Zdrava občina, Bralna značka, Rastem s knjigo, Medgeneracijsko branje, 
Nacionalni mesec skupnega branja, TVU (Teden vseživljenjskega učenja) in doda, da smo 
vključeni v mnogo športnih projektov. OŠ Prevalje je na športnem področju zelo uspešna v 
slovenskem merilu, saj smo zopet srebrni. Vključeni smo v shemo šolskega sadja, kar pomeni 
dodatno sadno malico za vse učence. Šola je vključena tudi v Unesco ASP mrežo šol, v okviru 
katere vsako leto posadi drevo miru. Šola je vključena tudi v številne humanitarne akcije in 
projekte, npr. Zdrava šola in Ekošola. 
 
Pomočnica ravnateljice ga. Mateja Pečnik predstavi še dneve dejavnosti in poudari, da so 
razdeljeni na tehniške, naravoslovne, kulturne in športne dneve. Dnevi dejavnosti so 
podrobno pojasnjeni in dostopni v LDN-ju. Posebej je izpostavila izdelovanje novoletnih 
voščilnic, evakuacijsko vajo, sodelovanje z ZD Ravne na Koroškem, delavnice na temo zdrave 
prehrane, stresa, čustev, praznovanje Slovenskega kulturnega praznika, Festival bralne 
značke, krose in pohode.  
 
Pomočnica ravnateljice ga. Mateja Pečnik je pojasnila tudi, da so v LDNju zapisani tudi Letni 
programi dela podružnic in izpostavila, da se podružnice ogromno vključujejo v krajevna 
dogajanja in projekte matične šole.  
 
Pomočnica ravnateljice ga. Mateja Pečnik je pojasnila še, da se za starše organizirajo trije 
roditeljski sestanki letno. Prvi je namenjen predstavitvi letnega delovnega načrta šole, v 
okviru drugega staršem ponudijo strokovno predavanje, tretji pa je namenjen evalvaciji dela 
v oddelku in predstavitev dela oddelka. 
 
Sklep 7: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili Letni delovni za šolsko leto 2022/23 
 

Ad7 
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 Predsednik Sveta staršev Ivan Backović je prisotne pozval k podajanju vprašanj in pobud. 

Izpostavljena so bila naslednja vprašanja in pobude: 
 

1. Ali je je šola razmišljala, da bi petek, 9. februarja, in zadnji šolski dan, ki je ponedeljek, 
učenci v šoli imeli prosto in ga nadomeščali?  
ODG: Ga. Mateja Pečnik pojasni, da Pravilnik o šolskem koledarju za 9. februar in zadnji 
šolski dan (24. junij) prostega dne ne predvideva. Pojasni, da si šola lahko sicer po izbiri 
izbere en prost dan, vendar ga mora nadomestiti z delovno soboto. Pojasni še, da 
zadnjega šolskega dne izrecno ni dovoljeno nadomeščati, saj se na ta dan izvede krajša 
državna proslava. Ga. Andreja Tinta doda, da imajo vsi učenci še vedno 5 dni dopusta, 
ki jih starši predhodno najavite.  
 

2. Časa za kosilo (izpostavljeni so bili učenci 6. razreda in vsi tisti, ki gredo na kosilo 
konec 6. ure) je med odmori premalo, včasih samo 15 minut. Ali bi lahko delovni čas 
kuhinje podaljšali? Ali se bi lahko za tiste otroke, ki imajo po pouku še kakšne 
aktivnosti na šoli, v vmesnem času, ko čakajo, našla kakšna rešitev?  
ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da je v šolski jedilnici po 6. šolski uri 
(13.40) res izredna gneča, ki pa se v 15-ih minutah sprazni, učenci pa lahko dobijo kosilo 
še do 14.15. Temu so prilagojeni tudi prevozi. Pojasni še, da so dogovorjeni z učitelji, 
da imajo učenci, ki imajo kasneje dodatne aktivnosti, pri kosilu prednost, starši pa 
morajo to seveda sporočiti, posebej za manjše učence, ki se težje prebijejo naprej.  
 

3. Zakaj se je odmor podaljšal za 10 minut? Starš 9. razreda je izpostavil dilemo glede 
dolžine podaljšanega odmora, ki po njegovem mnenju povzroči veliko težav, saj za 
učenke in učence ni podaljšanega odmora, saj morajo biti kljub temu, če malico 
pojedo prej, v razredu do 10.15, potem pa se lahko premaknejo v naslednji razred, 
ne smejo čez prag učilnice. Tako imajo v praksi samo 10 min odmora. ODG: 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da so odmor podaljšali iz razloga, ker 
morajo po zakonu imeti učitelji pol ure premora. Doda še, da so pri 20-minutnem 
odmoru, da so lahko učenkam in učencem zagotovili malico, krajšali 2. uro (5 min), 
včasih se je zamujalo tudi v naslednjo šolsko uro. Sedaj velja takšen protokol, da gredo 
učenke in učenci po malico, ko zvoni in ko v miru zaključijo z malico, pospravijo in 
počistijo za sabo, jim ostane 10 do 15 min odmora. 
 

4. Ali šolski zvonec že deluje? ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da šolski 
zvonec že deluje normalno. V prvem tednu se je zaradi montaže novega senzorja nad 
kuhališčem oglasil tudi alarm, ki je bil aktiven cca 20 minut.  

 
5. Starši 6. razredov so do sedaj z učiteljicami in učitelji komunicirali preko elektronske 

pošte. Ali komunikacija sedaj poteka preko Lo.Polisa, nekatere informacije so bile 
objavljene samo tam, starši pa nismo registrirani? Kako starši pridemo do 
uporabniškega imena in gesla za prijavo v Lo.Polis? Nekateri starši so plačali storitev 
Lo.Polis PRO, ki v oglasu zagotavlja dostop do domačih nalog, do urnika, do ocen, 
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 ipd., po registraciji pa je njihova platforma prazna, saj učitelji nanjo ne nalagajo in 

razumejo, kot da je odločitev o uporabi Lo.Polisa odvisna od vsakega učitelja. ODG: 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da, če je kaj nujnega, učiteljicam in 
učiteljem pošlje obvestilo z navodilom, naj obvestilo prepošljejo staršem. Pojasni, da 
bodo preverili, kje je prišlo do omenjene napake, kjer starši niso bil obveščeni. 
Učiteljice in učitelji iz Lo.Polisa pošiljajo obvestila staršem, ki jih dobijo na e-pošto. 
Podatki in gradiva, prisotnost učenca/ke na urah na Lo.Polisu bi morali biti naloženi in 
vnešeni, ocene in napovedi testov se bodo seveda vnašali sproti. 

 
6. Nekateri starši so izrazili željo, da bi starše prvošolcev vsaj sedaj na začetku 

vključevali v informiranost, da imajo otroci domače naloge. Staršem se zdi zelo 
pomembno, da otroci redno delajo domače naloge in bi bili veseli, če bi starši dobili 
kakšen namig, kadar imajo domačo nalogo in jih poskušajo s pogovorom pripeljati 
do tega, da se spomnijo, da nalogo imajo. Zelo dobrodošle bi bile tudi povratne 
informacije ali je bila naloga opravljena ali ne. Starši razumejo, da se s takšnim 
načinom spodbuja otroke, da si počasi zapomnijo navodila učiteljic, vendar se 
sprašujejo ali to poslanstvo pretehta račun morebitnih neopravljenih domačih 
nalog? ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da učiteljice v 1. triadi želijo, 
da se učenke in učenci sami navadijo na to, da imajo domačo nalogo, ne pa, da se 
naslanjajo na starše. Problematični so tudi izdelki, ki jih pomagajo narediti starši – od 
takšnega dela znanja za otroke ni. Pojasnijo, da če nimajo naloge, jih učiteljice in učitelji 
spodbudijo, da nalogo naredijo naslednjič, vse dokler naloga ni končana in da s tem 
gradijo skrb do obveznosti. Doda še, da otroci v prvem razredu domačih nalog trenutno 
še nimajo.  

 
7. Ali učenkam in učencem učiteljice in učitelji v delovnih zvezkih še npr. obkrožijo, kaj 

je za domačo nalogo, oz. si zapišejo v zvezek, kot včasih? ODG: Ravnateljica šole, dr. 
Andreja Tinta pojasni, da to še vedno tako poteka, da si učenci sami zapišejo, obkrožijo 
in so sami odgovorni za svojo nalogo. 
 

8. Starš devetošolca/ke je izpostavila nestrinjanje s tem, da so izkupički dveh šolskih 
humanitarnih akcij zbiranja starega papirja namenjeni tistim, ki so v popravah utrpeli 
škodo. Pojasni, da so vsi že ogromno finančno in fizično pomagali, a da se s tem jemlje 
možnost otrokom, da si z zbiranjem starega papirja zberejo denar za valeto. ODG: 
Pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik pojasni, da sta prvi dve zbiralni akciji namenjeni 
ne samo tistim, ki so utrpeli poplave, ampak tudi za financiranje vseh dejavnosti tistim 
učenkam in učencem, ki si stroške težje privoščijo. Tretja zbiralna akcija je že od nekdaj 
namenjena zbiranju denarja za valeto in to tudi tako ostaja.  
 

9. Ali lahko učenci koristijo dvigalo tudi za dostavo malic v zgornja nadstropja, saj stvari, 
ki jih nosijo, res niso lahke? ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da bodo 
dvigalo vsekakor koristili, še prej pa morajo usposobiti požarno javljanje. 
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 10. Kako deluje šolsko pravilo dvigovanja rok? Do besede naj bi prišel samo učenec, ki 

dvigne roko, a temu ni tako. Govorijo vsi povprek, učenec, ki dvigne roko pa ostane 
neopažen, drugi, ki vskočijo v odgovor, jim ne dovolijo do besede. ODG: Ravnateljica 
šole, dr. Andreja Tinta  pojasni in prizna, da se kdaj tudi zgodi, da učiteljice in učitelji, 
ki postavijo pravilo, zaradi drugih, prezrejo tistega, ki je dvignil roko. Se pa postavljenih 
pravil učiteljice in učitelji v večini držijo. 
 

11. Starši 9. razreda so podali kritike na ure nemščine. Otroci poročajo, da so ure zelo 
glasne, obletavajo se s papirčki, smejijo se, kričijo, učiteljica pa ne ukrene ničesar. 
ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da bo učiteljico na to opozorila 
naslednji delovni dan. 

 
12. Zakaj učenke in učenci, ki obiskujejo RaP, tam ne delajo domačih nalog? ODG: 

Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da so vse aktivnosti, ki potekajo v RaP, 
izbirne vsebine. Učenke in učenci imajo možnost, da tam naredilo domačo nalogo, če 
to želijo, lahko pa se vključijo v katere druge dejavnosti na šoli. Izbira je na strani 
učencev in staršev. Tako poteka RaP od 1. do 5. razreda.  
 

13. Preverili bi radi, kdaj bodo na voljo zunanja igrala, ki so bila planirana že lani. ODG 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da so se dela na plezalnem centu nekoliko 
zamaknila, tako da se otvoritev plezalnega centra predvideva po krompirjevih 
počitnicah. Nato se zgodaj spomladi prične urejanje igrišč, tako, da bi morali do aprila 
ali maja 2024 imeti lepa, nova igrala. 
 

14. Zakaj učenke in učenci ne preživijo časa v RaPu, ko niso na aktivnostih ob lepem 
vremenu z učitelji zunaj? Starši bi si želeli, da bi bili otroci v tem času ob ustreznih 
pogojih čim več zunaj, tako kot so bili včasih. ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta 
pojasni, da so včasih res imeli več možnosti in so bili zunaj že pred kosilom, po kosilu 
pa so lahko šli ponovno ven. Trenutno zaradi del šola koristi le sprednje dvorišče. Ko 
bodo imeli možnosti, bodo okolico takoj izkoristili. Tukaj so privilegirani učenke in 
učenci iz podružnic, ki so, ko stopijo iz šole, takoj v naravi.  
 

15. Kako je poskrbljeno za varno predajo otrok (predvsem prvošolcev) pred šolo pri 
odhodu domov? Kako se identificira, da je po otroka prišel ustrezen skrbnik? ODG: 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da prvošolke in prvošolce učiteljice in 
učitelji dostavijo staršem ali drugim, ki imajo pooblastila v roke, saj jih pospremijo do 
staršev. Učenke in učence v drugem in tretjem razredu učiteljice in učitelji spremljajo 
toliko, da vidijo, da gredo do dotične osebe.  

 
16. Prevoz otrok s kombijem: pobuda, da šola z vozniki uskladi vozni red, saj imajo 

učenke in učenci še druge aktivnosti, kombiji pa vozijo le v enem terminu. ODG: 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da bo z vozniki kombija govorila in bodo 
prilagodili vozni red.  



             

           

POLJE 4, 2391 PREVALJE 
T: 0038628234500 
F: 0038628234501 
M: o-fgprevalje.mb@guest.arnes.si 
W: os-fgp.si 
  

17. Starši devetošolcev so predali željo učenk in učencev, da obiščejo Gardaland in ne 
Alpski svet, še posebej, ker je cena približno enaka in jim je odpadlo preživetje v 
naravi. ODG: Pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik je pojasnila, da so odpadli, sicer 
neobvezni teden preživetja v naravi, skozi vse ostale dneve dejavnosti že realizirali. 
Glede ekskurzije pojasni, da je bil na šoli že nekaj let nazaj sprejet sklep, da učenk in 
učencev v tujino na zaključne ekskurzije ne organizirajo. Doda, da se na izlet skupaj 
odpravijo vsi trije oddelki in ob takšni količini otrok učiteljice ne morejo prevzeti 
odgovornosti, saj nad učenkami in učenci v Gardalandu nimajo nadzora. Doda še, da 
izlet v Gardaland otežujejo tudi zastoji na italijanskih cestah, kar pomeni 6 do 7 ur 
vožnje v vsako smer, za ekskurzijo pa ima šola na voljo samo 1 dan. Zaključi, da so se 
na šoli zato pogovarjali, da bodo poiskali alternativo, ki bo najbližje Gardalandu. 
 

18. Kako je glede prezračevanja učilnic v 3. razredih, ki zaradi hrupa na gradbišču ne 
morejo odpirati oken in prezračevati učilnic? V septembru je bilo zelo vroče. Otroci 
so bili posledično utrujeni, nemotivirani za delo, vidno utrujeni ter znojeni prihajali 
od pouka. Ali šola razmišlja o kakšnem načinu ventilacije ali klimi za vnaprej? ODG: 
Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da je težava z vročino v učilnicah težava, 
posebej poleti, junija na južni strani šole. Pojasni, da bodo, ko bodo na voljo sredstva 
(lastnih sredstev šola nima, financira jih lahko samo občina) inštalirali stropne 
ventilatorje. Trenutno je klima v dveh učilnicah na šoli, v glasbeni učilnici in učilnici za 
zgodovino.  
 

19. Predstavnica staršev je predala pripombo učiteljice, ki poučuje flavto izven šole, da 
bi ji šola namenila prostore v šoli in ne v vrtcu, saj se mora tam nenehno prilagajati. 
Predstavnica staršev je dodala, da prostor dilema za učenko flavte, ki nima telefona 
in včasih preprosto ne ve, v katero učilnico mora iti, saj se razmere hitro spreminjajo. 
ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da so na šoli tako zasedeni s 
prostorom, da učiteljice, ki poučujejo DSP praktično iščejo vsak kotiček za izvedbo. To 
težavo so tudi že sporočili Občini Prevalje, kjer imajo prosto sobo in so učiteljici flavte 
pripravljeni ponuditi prostor za izvajanje učnih ur, sploh za učenke in učence višjih 
razredov. Pojasni še, da glasbena šola prične z izvajanjem na šoli ob 13.45, nekateri 
izvajalci pa bi ure izvajali že ob 12. uri, ko na šoli žal ni prostora, ker poteka še pouk. 
Doda še, da se z vsemi izvajalci uspejo uspešno dogovoriti o terminih in prostorih, da 
pa se pri dogovarjanju za izvajanje flavte zadnji dve leti zatika.  
 

20. Predstavnica staršev je dala pobudo, da se ponovno presodi smiselnost ukinitve 
namestnika predstavnika v svetu staršev, saj je z vidika poslovanja sveta in 
sklepčnosti to omejujoče. ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da se je 
zakonodaja na tem področju spremenila in se izvolijo samo predstavniki. Doda, da ni 
sporno, če pride v primeru odsotnosti predstavnika v nekaterih primerih tudi nekdo 
drug, ki ga nadomešča. Predsednik Sveta staršev OŠ Prevalje, Ivan Backović je še dodal, 
da se strinja, da je z vidika poslovanja sveta staršev ta usmeritev omejujoča, še posebej, 
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 če na seji ne dosežemo kvoruma in pozval prisotne, naj v primeru odsotnosti to tudi 

sporočijo, da lahko v primeru večje odsotnosti uredi nadomestni termin seje ali 
korespondenčno sejo.  
 

Sklep 8: Prisotni so potrdili pobude in vprašanja. 
 
Sklep 9: Prisotni so potrdili, da lahko ravnateljica OŠ Prevalje predsedniku sveta staršev 
posreduje elektronske naslove predstavnikov za komunikacijo in delovanje sveta staršev.  
 

Ad8 
 
Ravnateljica, dr. Andreja Tinta prisotnim pojasni, da se konec leta 2023 izteče mandat 
predstavnikom Sveta zavoda na OŠ Prevalje. V svetu zavoda so tudi trije starši. En predstavnik 
vrtca in dva predstavnika staršev iz šole. Prisotne je pozvala k glasovanju za predstavnika 
staršev iz šole v Svetu zavoda OŠ Prevalje in dodala, do bo ustanovitvena seja potekala po 
novem letu. Starši so predlagali Damirja Dugonjića in Lariso Boštjan. 
 
Sklep 10: Svet staršev OŠ Prevalje je za predstavnika staršev v Svetu zavoda OŠ Prevalje s 
štiriletnim mandatom potrdil Damirja Dugonjića in Lariso Boštjan.  
 
Predsednik sveta staršev Ivan Backović se je staršem zahvalil za sodelovanje in staršem ter 
učenkam in učencem zaželel uspešno šolsko leto. 
 
Seja Sveta staršev OŠ Prevalje v šolskem letu 2023/2024 se je zaključila ob 19.10. 
 
 
 
 
Zapisnik:                                                                                                    Predsednik Sveta staršev: 
Nina Meh Savić                                                                                         Ivan Backović 
                                                                                                                           
Priloge: 

- Lista prisotnosti članov Sveta staršev 
- Letni delovni načrt 

 


